
PROTOKÓŁ  Nr XXXI/2014 

SESJI  RADY  GMINY  BOĆKI 

z dnia 12 listopada  2014 roku 

 

odbytej w Gminnym Ośrodku Kultury w Boćkach, pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Gminy Pana Krzysztofa Bazylewskiego. 

Obrady rozpoczęto o godz. 10
00 

, a zakończono o godz. 11
25 

Stan Rady   - 15 

Obecnych    - 14 

                                        Radni obecni: 

1. Bazylewski Krzysztof   8. Piotrowska Krystyna 

2. Derehajło Teresa                            9. Tuszewicki Eugeniusz 

3. Góralczyk Eugeniusz    10. Wietoszko Wiesława 

4. Jakimiuk Anatol                11. Rzepniewski Paweł 

5. Korniluk Andrzej                12. Zienczuk Leszek                                                     

6. Oliwniak Agnieszka                        13. Jakubowski Karol                                 

7. Lasecka Danuta    14. Roszkowski Tomasz          

 

Nieobecni: Radziwił Agnieszka,                                                            

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Derehajło Stanisław, Wójt 

2. Charyton Stanisław, Sekretarz Gminy 

3. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy 

4. Sołtysi wsi 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Bazylewski przystąpił  do otwarcia obrad Sesji. 

Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach uczestniczy 14 radnych, obrady są 

prawomocne. Powitał radnych i przybyłych gości. Nadmienił, że porządek dzienny i projekty 

uchwał radni otrzymali, zapytał czy ktoś ma  pytania lub uwagi do porządku. Uwag nie 

zgłoszono. Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  proponowany porządek, 

który został przyjęty jednogłośnie: 

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu obrad  XXX Sesji Rady Gminy 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2014 rok 

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Boćki na lata 2014-2018”  

5. Podjęcie uchwały w sprawie „Wieloletniego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi na lata 2015-2020”   

6. Analiza oświadczeń majątkowych 

7. Informacja Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym i z realizacji uchwał Rady 

8. Sprawy różne i bieżące gminy 

9. Interpelacje i zapytania radnych 

10. Odpowiedzi Wójta na wnioski i interpelacje 

11. Zamknięcie obrad sesji 



Ad pkt 2.  

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że protokół z XXX Sesji był wyłożony do wglądu 

na 7 dni przed Sesją i do czasu otwarcia niniejszej Sesji,  zapytał czy są  jakieś uwagi lub 

pytania. Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący poddał pod głosowanie  przyjęcie protokołu z 

obrad XXX Sesji Rady Gminy „za” – oddano 14 głosów /przyjęto jednogłośnie/ . 

Ad pkt 3.  

W tym temacie głos zabrała Skarbnik Gminy i poinformowała, że do budżetu gminy 

wprowadza się jedna zmianę, a mianowicie zwiększa się plan dochodów i wydatków 

budżetowych o kwotę 2 070 zł na realizację programu YOUNGSTER PLUS na wsparcie 

nauki języka angielskiego dla młodzieży szkół gimnazjalnych z terenów wiejskich. 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do Skarbnika Gminy. Radni pytań nie zgłosili.  

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

Uchwała Nr XXXI/195/14  Rady Gminy Boćki z dnia 12 listopada 2014 roku w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2014 rok 

- podjęta jednogłośnie  za - oddano 14 głosów 

Ad pkt 4. 

Projekt Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Boćki  do 

roku 2018 przedstawił Sekretarz Gminy. Gminy zarządza budynkiem wyposażonym w 

wodociąg, kanalizację, c.o, łazienki i WC we wsi Andryjanki (Dom Nauczyciela), budynkiem 

w miejscowości Boćki (po Posterunku Policji) również wyposażonym w wodociąg, 

kanalizację, c.o., łazienki i WC. Natomiast we wsi Wiercień w budynku po Szkole 

Podstawowej sale lekcyjne przystosowano na potrzeby lokali socjalnych. W budynku tym 

brak jest podstawowych urządzeń sanitarnych. Do roku 2018 Gmina nie przewiduje 

powiększenia zasobu mieszkaniowego poprzez budowę nowych mieszkań. W związku z 

ustawowo nałożonym na gminę obowiązkiem zabezpieczenia lokali socjalnych, gmina będzie 

powiększać w miarę potrzeb zasoby poprzez adaptowanie nowych pomieszczeń w budynku 

po byłej szkole w Wiercieniu. W przypadku zainteresowania zakupem dopuszcza się sprzedaż 

lokali mieszkalnych. Sekretarz zapoznał również z polityką czynszową oraz warunkami 

obniżania czynszu. 

Do projektu uchwały radni pytań nie zgłosili. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

Uchwała Nr XXXI/196/14  Rady Gminy Boćki z dnia 12 listopada 2014 roku w sprawie 

uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Boćki na lata 2014-2018”  

- podjęta jednogłośnie  za - oddano 14 głosów 

Ad pkt 5. 

Projekt uchwały w sprawie wieloletniego programu współpracy gminy z organizacjami 

pozarządowymi omówiła Pani Kozłowska Magdalena. Głównym celem współpracy jest 

budowanie i umacnianie partnerstwa przy realizacji zadań publicznych w taki sposób aby 

coraz lepiej zaspokajać potrzeby mieszkańców gminy. Szczególnie chodzi o wspieranie  

działań nowych inicjatyw związanych z powstawaniem nowych organizacji pozarządowych w 

gminie działających dla dobra lokalnej społeczności. Wysokość środków finansowych 



przeznaczonych na realizację zadań publicznych objętych niniejszym programem na każdy 

rok realizacji programu określać będzie Rada Gminy w uchwałach budżetowych. 

Radni uwag nie zgłosili. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

Uchwała Nr XXXI/197/14  Rady Gminy Boćki z dnia 12 listopada 2014 roku w sprawie 

„Wieloletniego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na lata 2015-2020”    

- podjęta jednogłośnie  za - oddano 14 głosów 

 

Ad pkt 6 

Pan Krzysztof Bazylewski Przewodniczący Rady Gminy odczytał analizę oświadczeń 

majątkowych dokonaną przez Przewodniczącego Rady Gminy, Wójta Gminy, Urząd 

Skarbowy w Bielsku Podlaskim i przez Wojewodę Podlaskiego. 

W tym roku radni składali dwukrotnie oświadczenie, jedno za rok 2013 w terminie do dnia 30 

kwietnia 2014 roku i drugie oświadczenie na dwa miesiące przed upływem kadencji Rady 

Gminy. 

Wszystkie oświadczenia były złożone w terminie. Nie kierowano wniosków do Urzędu 

Kontroli Skarbowej i nie wniesiono większych uwag i zastrzeżeń do złożonych oświadczeń. 

(Analiza w załączeniu do protokołu) 

Ad pkt 7. 

Wójt poinformował o realizacji uchwał. Powiedział, że rozpoczęto budowę instalacji 

solarnych na terenie gminy w ilości 315 szt, w trakcie przebudowy jest ulica we wsi Piotrowo 

Krzywokoły. Ukończono budowę drogi do wsi Piotrowo Trojany, wsi Śnieżki, Wygonowo – 

Hornowo. Ukończono remonty świetlic w miejscowości Bodaczki, Jakubowskie i Boćki. 

Obecnie remontowany jest na zewnątrz budynek świetlicy w miejscowości Nurzec. 

Zakwalifikowany został wniosek na budowę drogi powiatowej Starowieś-Knorydy. 

Ad pkt 8. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał Apel Kierownika GOPS w Boćkach do mieszkańców, 

że jeżeli mają wiedzę na temat środowisk narażonych na bezpośrednie zagrożenie życia czy 

zdrowia osób mieszkających w trudnych warunkach , osób starszych, samotnych, sąsiadów, 

niepełnosprawnych itp. o zgłaszanie do Ośrodka Pomocy Społecznej danych tych osób. 

Ad pkt 9 i 10 

1. Pan Bujno Waldemar – sołtys wsi Piotrowo Krzywokoły zapytał, czy on na Sesji Rady 

Gminy zgłaszał, że przebudowa drogi we wsi jest nie potrzebna, pytał również na jakim 

etapie jest sprawa dotycząca regulacji prawnej  działki „Zajazdu” we wsi. 

Odpowiedzi udzielił Wójt, sołtys nie zgłaszał że budowa drogi jest nie potrzebna, działka 

jest własnością Generalnej Dyrekcji Dróg. Wójt przez dwa lata starał się w dwóch 

instancjach o tę działkę ale bezskutecznie. 

2. Pani Krystyna Piotrowska zapytała ile kosztował remont świetlicy we wsi Jakubowskie 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy jeszcze nie ma spływu wszystkich 

faktur, ale w granicach 300 tys zł. W trakcie remontu wychodzą nieplanowane koszty, na 

nieprzewidziane roboty za które trzeba zapłacić. 

Pani Iwona Zawadzka sołtys wsi Jakubowskie poinformowała, że po zdjęciu podłóg 

okazała się potrzeba wymiany podwalin  i potrzeba nawiezienia żwiru, a w kosztach tego 

nie przewidziano i trzeba było dodatkowo zapłacić. 

3. Pani Jurczuk Justyna sołtys wsi Nurzec zapytała, czy wnioski sołeckie zostały 

zakwalifikowane. 



Wójt odpowiedział, że zostały zakwalifikowane i są ujęte do projektu budżetu gminy. 

 

Ad pkt 11. 

Pan Krzysztof Bazylewski dokonał podsumowania pracy Rady Gminy. W obecnej kadencji 

Rada odbyła 31 posiedzeń Sesji i podjęła 197 uchwał. Następnie przedstawił informację o 

zrealizowanych inwestycjach na terenie gminy kolejno w poszczególnych latach trwania 

kadencji od roku 2011 do 2014 włącznie. 

Następnie głos zabrał Wójt, również dokonał podsumowania pracy mijającej kadencji. 

Nadmienił, że na szczególną uwagę zasługuje praca radnych na posiedzeniach komisji, na 

których rozmawiają  ze sobą, dyskutują, wyjeżdżają w teren i w wyniku tego rodzi się 

najwięcej przedsięwzięć do realizacji. Wójt podziękował radnym za to wszystko co wspólnie 

zrobiono dla dobra naszej gminy i jej mieszkańców. A zrobiono bardzo dużo i zmieniono 

rzeczywistość wokół nas. Jest już dużo podjętych i załatwionych do realizacji zadań na 

następną kadencję. Są zapewnione środki na dalsze inwestycje. Podziękował radnym za 

dotychczasową pracę, a tym co ponownie startują w wyborach życzył wygranej.  

Głos zabrał Radny Pan Tomasz Roszkowski, powiedział że przez 4 lata sprawował funkcję 

radnego i starał się godnie reprezentować Radę i mieszkańców. Dziś kończy pracę w Radzie. 

Dziękuje tym co na niego głosowali i prosi aby tym razem wyborcy nie siedzieli w domach 

tylko poszli na wybory i oddali swój głos. 

Następnie głos zabrał Pan Bujno Waldemar sołtys wsi Piotrowo Krzywokoły, podziękował za 

pracę, za wszystko co było zrobione, dziękował dla radnych, Wójta Gminy i dla Pani Doroty 

Kędry Ptaszyńskiej inspektora ds. promocji gminy, która dużo pomogła mieszkańcom. 

Wójt powiedział, że Pani Dorota startuje na radną do Sejmiku Województwa Podlaskiego. 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady Sesji. 

Protokołował: 

Helena Kłosińska 

Przewodniczący Rady Gminy 

Krzysztof Bzaylewski 


